

元朗東莞同鄉會熊定嘉幼稚園

有關「暫停面授課堂」事宜(一)

各位親愛的家長：

因應 2019 新型冠狀病毒疫情繼續惡化，教育局宣佈全港幼稚園會繼續暫停面授課堂及校內活動。即由 2022 年 2 月 11 日(星期五)至 2022 年 2 月 21 日(星期一)。

故此，本園將會有以下安排：

I. 學習安排

- ◇ 如教育局宣佈 2 月 21 日後繼續暫停面授課，本園會安排適量 ZOOM 網上學習課堂，課堂將由 2 月 21 日(一)開始，稍後班主任會向家長發放上課時間及資料，上課日期如下：

幼兒班：逢星期一、二

低 班：逢星期三、四

高 班：逢星期三、四

- ◇ 為幼兒準備學習材料包

- ◇ 錄製學習影片，同時會於學校群組發放最新資訊及最新安排。

II. 下學期開課日 ZOOM

領取課本當日下午會舉行「網上下學期開課日」，班主任與小朋友會面。

開課日 ZOOM	幼班	低班	高班
日期	16/2(三)	17/2(四)	18/2(五)
時間(約 30 分鐘)	2:00	2:00	2:00

III. 領取課本、學習材料包及 1、2 月份生日禮物

由於疫情嚴重，本校會作出人流控制，各班領取課本及學習材料包的日期及時間將會有以下安排，派發的教材資源較多，敬希家長準備環保袋或購物車。

第一次領取日期如下：(21/2-4/3、2 星期學習資源)

	幼一	幼二	低一	低二	高一	高二
日期	16/2(三)	16/2(三)	17/2(四)	17/2(四)	18/2(五)	18/2(五)
時間	9:30-10:30	11:00-12:00	9:30-10:30	11:00-12:00	9:30-10:30	11:00-12:00

若教育局宣佈繼續暫停面授課，第二次領取日期如下：(7/3-18/3、2 星期學習資源)

	幼一	幼二	低一	低二	高一	高二
日期	28/2(一)	1/3(二)	2/3(三)	2/3(三)	3/3(四)	3/3(四)
時間	2:00-3:00	2:00-3:00	1:30-2:30	2:30-3:30	1:30-2:30	2:30-3:30

IV. 為確保師生、家長安全，將安排家長於學校指定位置自助領取學習材料包，當天可交回已完成的功課及假期作業(請放到特定收集箱)。

V. 家長如需為子女訂購多媒體學習教材，請參閱通告 NO:2202014K3、NO：2202009K2、NO：2202010K1。

VI. 「安心出行」應用程式

政府已宣佈所有教學及非教學人員、在校園內提供服務人士及到訪者，在2月24日後，必須使用有關流動程式進入學校(獲豁免人士除外、包括學生)及最少已接種一針疫苗。

VII. 保持校園清潔、預防新型冠狀病毒擴散

- ◇ 本園會確保校園清潔及健康安全，教職員會保持適當社交距離工作。
- ◇ 所有進入校園人士，需填寫個人健康申報表及使用「安心出行」應用程式。
- ◇ 本園已派發「學生外遊及健康狀況申報表」，請於恢復面授課當日填妥並交回班主任。
- ◇ 暫時取消下學期所有校內/校外集體活動，包括家長講座。
- ◇ 由於疫情嚴重，學童應留在家中，盡量避免到人多的地方，而病毒有潛伏期，請家長必須留意健康情況。如有不適，應盡快求醫。

VIII. 社工支援

社工服務熱線照常運作，以協助有需要的家庭，如有需要可於辦公時間(星期一至五 9:00-4:00)致電本校社工陳姑娘 61613256。

IX. 茶點費或全日班膳食費用安排

本園盼與家長共渡時艱，本園不會收取2月份的茶點費或全日班膳食費，敬希家長留意，而已透過銀行自動轉帳繳交的2月份茶點費用會用作支付3月份的茶點費。

本園希望幼兒在家長、老師的愛護、關愛下繼續健康快樂地成長，我們攜手合作、共同抗疫，期待在復課日後見面。

校長 **陳港慶** 啟
二零二二年二月十一日

**YUEN LONG TUNG KOON DISTRICT ASSOCIATION
HUNG TING KA KINDERGARTEN**
Matters related to "Suspension of face-to-face classes" (1)

Dear Parents:

In view of the continued deterioration of the 2019 Novel Coronavirus Outbreak, the Education Bureau announced that all kindergartens in Hong Kong will continue to suspend face-to-face classes and school activities, which are from 11th February 2022 (Friday) to 21st February 2022 (Monday). Therefore, the school will have the following arrangements:

I. Learning Arrangement

✧ If the Education Bureau announces that face-to-face classes will continue to be suspended after February 21st, our school will arrange appropriate ZOOM online learning classes. Classes will start on February 21st (Monday). The class teacher will inform class time and materials to parents later. Class dates are as follows:

K1 : Every Monday and Tuesday

K2 : Every Wednesday and Thursday

K3 : Every Wednesday and Thursday

✧ Prepare learning bags for children.

✧ A learning video will be recorded, the latest information and arrangements will be sent out to the school group at the same time.

II. 2nd Term ZOOM classes

On the afternoon of the textbook collection day, there will be an "Online 2nd Term Commencement Day " where the class teachers will meet with the children.

Commencement Day ZOOM	K1	K2	K3
Date	16/2(Wed)	17/2(Thurs)	18/2(Fri)
Time(Around 30 Minutes)	2:00	2:00	2:00

III. Collect textbooks, learning material packs and birthday gifts for January and February

Due to the severe epidemic situation, the school will control the flow of people. The date and time for each class to collect textbooks and learning material packs will be arranged as follows. Many textbook resources will be distributed, parents are welcome to prepare reusable bags or shopping carts.

The first collection dates are as follows: (21/2-4/3, 2-week learning resources)

	K1A	K1B	K2A	K2B	K3A	K3B
Date	16/2(Wed)	16/2(Wed)	17/2(Thurs)	17/2(Thurs)	18/2(Fri)	18/2(Fri)
Time	9:30-10:30	11:00-12:00	9:30-10:30	11:00-12:00	9:30-10:30	11:00-12:00

If the Education Bureau announces that face-to-face classes will continue to be suspended, the second collection date is as follows: (7/3-18/3, 2-week learning resources)

	K1A	K1B	K2A	K2B	K3A	K3B
Date	28/2(Mon)	1/3(Tues)	2/3(Wed)	2/3(Wed)	3/3(Thurs)	3/3(Thurs)
Time	2:00-3:00	2:00-3:00	1:30-2:30	2:30-3:30	1:30-2:30	2:30-3:30

IV. In order to ensure the safety of teachers, students and parents, parents will be arranged to collect the learning material packs at the assigned location of the school by themselves, and the completed homework and holiday homework can be returned on the same day (please put them in a specific collection box).

V. If parents need to order multimedia learning materials for their children, please refer to Notice No : 2202014K3, NO : 2202009K2, NO : 2202010K1.

VI. "LeaveHomeSafe" App

The government has announced that all teaching and non-teaching staff, service providers and visitors to the school must use the relevant mobile app to enter the school after February 24th (excluding exempted persons, including students) and have received at least one dose of Covid 19 vaccine.

VII. Keep the school clean and prevent the spread of the Novel Coronavirus

- ✧ The school will ensure the cleanliness, health and safety of the school and the staff will maintain proper social distancing.
- ✧ All those entering the school are required to fill in a personal health declaration form and use the "LeaveHomeSafe" app.
- ✧ The kindergarten has distributed the "Student Travel and Health Status Declaration Form", please complete and return it to the class teacher on the day when face-to-face classes resumes.
- ✧ Temporarily cancel all school based/outside school group activities for the next semester, including parent talks.
- ✧ Due to the severe epidemic situation, students should stay at home and avoid crowded

places as much as possible. The virus has an incubation period, so parents should pay attention to their health. If you feel unwell, seek medical attention as soon as possible.

VIII. Social Worker Support

The social worker service hotline will operate to assist families in need. If necessary, please call our school social worker Ms. Chan at 61613256 during office hours (Mon to Fri 9:00-4:00).

IX. Refreshments or Full-day classes Meal Arrangements

Our kindergarten looks forward to getting through this difficult time with parents. The kindergarten will not charge the refreshment fee or full-day classes meal fee for February. Parents are kindly requested to pay attention. The refreshment fee for February that has been paid by bank autopay will be used to pay the refreshment fee for March.

The kindergarten hopes that children will continue to grow up healthily and happily under the care and love of their parents and teachers. We will work together to fight the epidemic together and look forward to seeing each other after the resumption of classes.

Yours faithfully,
Chan Kong Hing
Principal
11-2-2022